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RRM.0002.9.2024 

 

Protokół  

IX Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 19 grudnia 2024 
 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:13 
tego samego dnia. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
Obecni: 

1. Władysław Brzechwa 
2. Michał Drobnik 

3. Maciej Gała 
4. Dawid Jastrzębski 
5. Halina Kaczmarek 

6. Hanna Knaflewska-Walkowiak 
7. Jacek Kowalczyk 

8. Aleksandra Kozłowska 
9. Krzysztof Michalewicz 
10. Agnieszka Nachaj 

11. Tomasz Ratajczak 
12. Tadeusz Sobczuk 

13. Marek Szewczyk 
14. Łukasz Winiarski 
15. Krystyna Zacharczuk 

 
Goście: 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak 
Radca Prawny mec. Katarzyna Dudziak 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych Monika Bober 
Kierownik Referatu Rozwoju Agnieszka Tomczak 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych Monika Leisner - Paliwoda 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Monika Domeracka 

Podinspektor Referatu Spraw Społecznych Weronika Karolczyk 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM otwarła obrady IX Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, powitała 
wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości i poprosiła o sprawdzenie 
kworum. 

 
Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności. 
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Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 
 

Wyniki imienne: 
OBECNY (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNY (1) 
Aleksandra Kozłowska 

 
Przybyli na obrady sesji harcerze przekazali na ręce Przewodniczącej Rady Miejskiej 

we Wschowie Hanny Knaflewskiej – Walkowiak Betlejemskie Światełko Pokoju. 
 
 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we 
Wschowie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 182B/1-54 z przeznaczeniem 

na prace restauratorskie i konserwatorskie w kościele pw. św. Stanisława Biskupa  
i Męczennika we Wschowie (druk 83) 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 

Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
pod numerem 182B/1-54 z przeznaczeniem na prace restauratorskie i 

konserwatorskie w kościele pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie 
(druk 83) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 

Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 
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- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących na terenie Gminy Wschowa 
żłobki, kluby dziecięce lub przez dziennego opiekuna prowadzących działalność  
na własny rachunek, w tym określenia kategorii dzieci na które przyznawana jest 

dotacja”. (druk 79) 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej  
dla podmiotów prowadzących na terenie Gminy Wschowa żłobki, kluby dziecięce  

lub przez dziennego opiekuna prowadzących działalność na własny rachunek,  
w tym określenia kategorii dzieci na które przyznawana jest dotacja”. (druk 79) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 

Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

NIEOBECNI (1) 
Aleksandra Kozłowska 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
„Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wschowa na lata 2023-
2030”. (druk 81) 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Wschowa na lata 2023-2030”. (druk 81) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
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Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 

 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 

opiekuńcze sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak 

również trybu ich pobierania”. (druk 82) 
  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  
i odpłatności za usługi opiekuńcze, opiekuńcze sąsiedzkie i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania”. (druk 82) 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 
  

- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego poprosił o 15 minut przerwy  
w obradach i oddał głos Prezesowi OSP Łysiny – Wygnańczyce Jerzemu 

Baszczykowi. 
Prezes OSP Łysiny – Wygnańczyce Jerzy Baszczyk zaprosił Radnych i pracowników 

na prezentację nowego samochodu gaśniczego zakupionego na potrzeby jednostki 
przy udziale dotacji gminy. 
Prezes serdecznie podziękował całej Radzie za udzielanie wsparcia. 

 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM ogłosiła 10 minut przerwy. 
Radni i pracownicy udali się na zewnątrz urzędu, na prezentację wozu. 
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3. Przyjęcie protokołu VIII Sesji Rady Miejskiej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że protokół został podpisany i jest dostępny  

do wglądu w Biurze Rady. 
 
 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  
w okresie międzysesyjnym. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie. 
 

 

5. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 
Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we 

Wschowie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 182B/1-54  

z przeznaczeniem na prace restauratorskie i konserwatorskie w kościele 
pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie (druk 83) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego powiedział, że projekt był 

omawiany na komisji. 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie  
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 182B/1-54 z przeznaczeniem  
na prace restauratorskie i konserwatorskie w kościele pw. św. Stanisława Biskupa  

i Męczennika we Wschowie (druk 83) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Kozłowska 
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6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2024 rok (druk 74) 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że projekt jest procedowany wraz  
z autopoprawką. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak powiedziała, że pierwszą 
autopoprawkę Radni otrzymali i odczytała zmiany zawarte w drugiej autopoprawce. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy Wschowa  

na 2024 rok (druk 74) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 

  
 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2031 (druk 75) 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że projekt jest procedowany wraz  
z autopoprawkami. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak omówiła autopoprawki  
do projektu uchwały. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024 - 2031 (druk 75) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) 
Aleksandra Kozłowska 

  
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Wschowa na 2025 rok (druk 76) 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM odczytała treść Uchwały nr 613/2024 składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 2 grudnia 2024 r.  

w sprawie wydania pozytywnej opinii z uwagą o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej wraz z uzasadnieniem na 2025 rok Miasta i Gminy Wschowa oraz treść 

Uchwały nr 616/2024 w sprawie wydania pozytywnej opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 

Miasta i Gminy Wschowa na rok 2025. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak odczytała autopoprawki  

do projektu uchwały. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. W opinii Radnego pozytywna jest kwota 
wydatków majątkowych, niepokoją natomiast wydatki na oświatę pochłaniające 
ponad 50 % budżetu i wydatki na opiekę społeczną. 

- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Agnieszka Nachaj  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawiła pozytywną opinię Komisji  
w sprawie projektu uchwały. 
- Michał Drobnik  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie: uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2025 
rok (druk 76) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Kowalczyk 
NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 

  
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2025 - 2032 (druk 77) 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM odczytała treść Uchwały nr 615/2024 Składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 2 grudnia 2024 r.  

w sprawie: wydania pozytywnej opinii z uwagą o przedłożonym projekcie uchwały  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa na lata 2025 – 

2032 przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2025. 
 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak odniosła się do wypowiedzi 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Majątku Gminnego Tadeusza Sobczuka  
i odczytała zmiany wynikające z drugiej autopoprawki do projektu uchwały. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2032 

(druk 77) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
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Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 

  
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wykazu wydatków budżetu 

Miasta i Gminy Wschowa niewygasających z upływem roku budżetowego 
2024 (druk 78) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wykazu wydatków budżetu Miasta i Gminy 

Wschowa niewygasających z upływem roku budżetowego 2024 (druk 78) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 

 
  
11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji (druk 72) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 
Komitetu Rewitalizacji (druk 72) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 
 

 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jakuba Apostoła w Konradowie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 128/A z przeznaczeniem na 

prace ratunkowe, konserwatorskie i restauracyjne przy ołtarzu bocznym 
św. Jakuba w kościele parafialnym w Konradowie (druk 73) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Jakuba Apostoła w Konradowie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków pod numerem 128/A z przeznaczeniem na prace ratunkowe, 

konserwatorskie i restauracyjne przy ołtarzu bocznym św. Jakuba w kościele 
parafialnym w Konradowie (druk 73) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 

Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących na terenie Gminy 
Wschowa żłobki, kluby dziecięce lub przez dziennego opiekuna 

prowadzących działalność na własny rachunek, w tym określenia kategorii 
dzieci na które przyznawana jest dotacja (druk 79) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 
celowej dla podmiotów prowadzących na terenie Gminy Wschowa żłobki, kluby 

dziecięce lub przez dziennego opiekuna prowadzących działalność na własny 
rachunek, w tym określenia kategorii dzieci na które przyznawana jest dotacja (druk 

79) 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 
  

 
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wschowa na lata 2023-
2030. (druk 81) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wschowa na lata 2023-2030. (druk 

81) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

NIEOBECNI (1) Aleksandra Kozłowska 
  

 
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, opiekuńcze 

sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. (druk 82) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, opiekuńcze sąsiedzkie i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 
(druk 82) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, 

Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Kozłowska 
  

 
16. Wnioski i informacje. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM przypomniała, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 20 stycznia 
w związku z czym przewodniczący komisji proszeni są do złożenia sprawozdań  

z prac komisji w roku 2024 i planów pracy komisji na 2025 rok do dnia 10 stycznia. 
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Dodała, że sprawozdania i plany pracy komisji muszą być zaakceptowane przez 

wszystkich członków komisji. 
Przewodnicząca zaprosiła Radnych do udziału w uroczystości Narodowego Święta 

Powstania Wielkopolskiego w dniu 27 grudnia, a następnie przekazała życzenia  
i upominki od dzieci i pracowników Domu Dziecka we Wschowie. 
Przewodnicząca RM w imieniu własnym i wszystkich Radnych złożyła mieszkańcom 

Miasta i Gminy Wschowa życzenia świąteczne i noworoczne. 
 

 
17. Zakończenie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 

podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła IX Sesję Rady Miejskiej we 
Wschowie. 

 
 
  

 
 Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Wschowie 
  

 
     /-/  Hanna Knaflewska – Walkowiak 
 

 
 Transmisja online: Transmisja IX Sesji Rady Miejskiej we Wschowie 

 
 
 

Przygotował(a): Anna Safiańczuk 
Starszy Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej we Wschowie 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

https://wschowa.esesja.pl/transmisja/61793/ixasesjaaradyamiejskiejaweawschowie.htm

